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Futbal        Materská škola        Zo základnej školy        Hasiči víťazi obvodového kola        Preteky v parkúrovom skákaní

V predposledný  augustový  víkend  sme  si  oslavami  pripomenuli  725. 
výročie prvej písomnej  zmienky o našej  obci,  ktorá podľa dostupných 
prameňov  pochádza  z roku  1283  -  84  (určite  sme  starší).  Pôvodný 
názov obce bol  Somoš.  Oslavy sme zhrnuli  do dvoch dní a zastrešili 
názvom „Dni obce Drienov”.
V sobotu  popoludní  sa  oslavy  začali  Vatrou  z príležitosti  65.  výročia 
SNP, ktorú už tradične pripravujú na vysokej úrovni dobrovoľní hasiči 
obce.  Na vatru prišlo mnoho ľudí z obce a blízkeho i širokého okolia. 

Lákadlom bol bohatý kultúrny program.
V nedeľu  sa  oficiálna  časť  osláv  začala  slávnostnou  sv.  omšou 
v rímskokatolíckom kostole sv. Šimona a Júdu. Miestny farár vdp. Jozef 
Maňko  privítal  v kostole   rímskokatolíckych  a gréckokatolíckych 
veriacich,  ktorí  žijú  v obci  bok po boku už celé desaťročia.  Hlavnými 
celebrantami  boli  naši  rodáci  vdp. kanonik  a biskupský vikár Košickej 
diecézy  Mons.  ThDr.  Jozef  Korem  a gréckokatolícky  kňaz  ICDr. 
František  Čitbaj,  PhD.,  ktorý  v homílii  poukázal  na potrebu života  vo 
viere.  Svätú  omšu  svojim  spevom  obohatila   aj  speváčka  Monika 
Kandráčová  za  husľového  sprievodu  svojho  syna  Ondreja. 
Staroslovienské  „Otče  náš”  a prianie  „Mnohaja  Lita”  zaznelo  od 
gréckokatolíckeho zboru.
Po svätej omši pozvaných hostí privítal v obecnom dome starosta obce 
na  slávnostnej  recepcii,  na  ktorej  nechýbali  známi  rodáci,  zaslúžilí 
učitelia,  miestni  aktivisti,  bývalí  starostovia,  starostovia okolitých obcí 
a pozvaní hostia. Recepcia bola sprevádzaná aj digitálnou prezentáciou 
života v našej obci. 
Aj  keď  nám  počasie  veľmi  neprialo,  oslavy  pokračovali  bohatým 
kultúrnym programom na miestnom futbalovom ihrisku.  Po úvodných 
slovách pána starostu a privítaní, v programe vystúpili:  folklórny súbor 
Rozmarija  z Prešova,  deti  z cirkevnej  ZUŠ  sv.  Mikuláša  a ZŠ 
v Drienove, spevácka skupina drienovských žien, na akordeóne zahral 
Filip Krišš, skupina Kandráčovci,  s nimi  si  zaspievala aj drienovčanka 
Mária  Nemcová,  rómska  hudobná  skupina  JIJM,  mladí  trampi 
z Drienova, skupina Žobráci.  Na záver slávností  bolo vypustených 75 
svetielkujúcich  balónov  s odkazmi.  Počas  osláv  bola  pre  deti 
k dispozícii  jazda  na  malých  štvorkolkách,  maľovanie  na  tvár, 
trampolína, nafukovacia žirafa a celodenné občerstvenie v bufete.
Za to všetko patrí vďaka OcÚ a sponzorom.
(Ďalšie fotografie na www.drienov.sk)

Dni obce Drienov

Nebolo  by  snáď  leta,  ak  by  sa  na  futbalovom  ihrisku  v Drienove 
neuskutočnila spomienka na výročie SNP. Tak ako každý rok, aj tento 
rok  sa  rozhodli  členovia  a sympatizanti  DHZ  Drienov  spolu  s OcÚ 
Drienov a sponzormi usporiadať túto spomienku ako súčasť osláv 725 
výročia prvej  písomnej  zmienky  o obci  Drienov.  Samotná  organizácia 
takejto na drienovské pomery veľmi veľkej akcie si vyžadovala niekoľko 
mesiacov  príprav,  zháňanie  sponzorov,  vybavovanie  kapiel,  atrakcii 
a samotná príprava celodenného programu.
Samotná  príprava  vatry  a prostredia  sa  začala  už  v piatok.  Tí,  ktorí 
prechádzali  okolím ihriska si nemohli  nevšimnúť ten ruch, ktorý vládol 
na ihrisku.  Už v piatok  bolo  treba,  kvôli  prípadnému časovému sklzu 
pripraviť pódia pre vystupujúcich, stany pre hostí a samotne postavenie 
vatry.
Cele  to  vypuklo  22.8.2009  na futbalovom  ihrisku  kde  o 16:00  začalo 
pomaly  ožívať  ihrisko  s príchodom  prvých  ľudí,  a prvými  tonami 
reprodukovanej  hudby,  o ňu  sa  postarala  na  okolí  veľmi  známa  DJ 
trojica  Belo,  Joži  a Rasťo.  Program však často  narušovala nepriazeň 
počasia,  takže niektoré atrakcie stratili  na populárnosti,  a niektoré ani 
neboli  pripravené.  Z časového  dôvodu  sa  nám  ospravedlnilo   veľmi 
obľúbené bábkové divadlo, čo nás mrzelo. Avšak návštevníci si mohli aj 
tak  prísť  na  svoje.  Pre  tých  najmenších  bola  pripravená  strelnica, 
paintbal, nafukovacia žirafa, jazda na koni a prehliadka dobových zbraní 
a oblečenia  červenej  armády  z čias  druhej  svetovej  vojny.  O tú  sa 
postarala skupina nadšencov z Košíc, ktorí si hovoria „Krasnogvadrejci“. 
Pre  všetkých  návštevníkov  bolo  pripravené  celodenné  občerstvenie, 
čapované pivo,  kofola,  opekané  maškrty,  hot  dogy a v  neposlednom 
rade aj skvelý hasičský guláš.       
S postupom  času  sa  umudrovalo  aj  počasie,  čo  malo  za  následok 
príchod  aj  tých  ostatných,  ktorí  ešte  váhali.  Ako  tak  návštevníci 
prichádzali  na  ihrisko,  tak  si  museli  všimnúť  hromadný  zoskok 

parašutistov z leteckého klubu Prešov, pod vedením p. Jurkovského. Tí 
skočili  z výšky vyše 1 000m a pre nás pripravili  záznam ich zoskoku, 
ktorý sa časom po spracovaní zverejní  na našej  internetovej stránke. 
Večerný  program  začal  vystúpením  mladej  prešovskej  kapely  so 
svojským názvom „Každý svoje“, ktorí po skončení vystúpenia nazvali 
drienovské publikum prívlastkom „nezabudnuteľné“. Po vystúpení, keď 
už súmrak padol na Drienov, sa začalo schyľovať k tomu, načo čakal 
snáď  každý  človek  na  ihrisku,  a to  slávnostne  zapálenie  vatry. 
Samotnému  zapáleniu  vatry  predchádzal  príhovor  poslanca  NR  SR 
RNDr.  Valentína  Švidroňa  CSc  h.c.  a predsedu  miestnej  organizácie 
protifašistických bojovníkov p. Jozefa Jureka, ktorí spolu so starostom 
obce Ing. Jozefom Petrom aj zapálili  vatru, po nej nasledovala hymna 
SR,  následne  salva  striel  do  vzduchu  a ohňostroj.  Po  slávnostných, 
a pre nás neodmysliteľných súčastí večera začala voľná zábava, o ktorú 
sa postarala  svidnícka  kapela  Extent  a už raz spomínaná trojica  DJ. 
Celý večer uzavrel svoju stránku až o piatej ráno, kedy ihrisko opustili 
poslední návštevníci. Myslím si a svedčia o tom aj reakcie ľudí, že sa 
samotná  akcia  podarila,  a že  bola  dôstojným  spestrením  obecných 
slávnosti, ktoré pokračovali v nedeľu.
V mene DHZ Drienov by som sa chcel poďakovať všetkým, ktorí priložili 
ruku k dielu. Jedna sa hlavne členov DHZ, ktorí svojou činnosťou opäť 
pripravili  pekný  večer  pre  obec,  ale  taktiež  poďakovanie  patrí  aj 
sponzorom, ktorí sú nápomocný v každej situácii. Jedna sa hlavne o:
BAMIDA  Prešov,  REMOZA  Ličartovce,  ELDAN,  RONEX,  JOSAMA, 
KOVOMAT,  NASARIA,  DRIENPIG,  POTRAVINY  Jurková,  RALFER, 
MK  SERVIS,  stavebniny  RAPES  -  Drienov,  TVOJA  DOBA  Prešov, 
NOEMA Lemešany, rod. Koleničová, Semančík - stavebná činnosť,  p. 
Kakalec- strelnica Hodkovce a množstvo iných ľudí, ktorí pomohli každý 
ako mohol. (Foto na strane 2)
Bc. Matúš Jurko, člen DHZ Drienov

… opäť horí
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Strana 88, zapísané v roku 1937
Osvetová komisia
Snaď niet na okoli takej obci, aby mala toľko divadelných predstavení, ako má 
naša. Miestna osvetová komisia pozostáva výlučne len z učiteľov, stará sa o to, 
aby mládeži našej dostalo sa takého vzdelania, ktoré vzdelanie dnešná doba od 
nej vyžaduje a vyžaduje to aj kultúrny svet. Slovák pod Tatrami žijúci musí byť 
všestranne vzdelaný. 
I toho  roku  boly  2  divadelné  predstavenia,  2  večierky,  4  oslavy  s bohatým 
programom.  Takéto  podniky  občania radi  navštevujú.  Divadelné  predstavenie 
(„Bačová  žena“   dráma  v troch  dejstvách)  sa  vydarilo  neočakávane.    Hru 
režiroval učiteľ Vrábel. Prítomných 1. deň z okolia vyše 150 osôb. Druhý deň pre 
občanov vyše 100 osôb. Účinkujúci podali svoje úlohy čo najlepšie. Obecenstvo 
bolo dojaté pri niektorých výstupoch až k slzám.
Povodne
Povodne zapričiňujú veľké hmotné škody na roľách okolo Torysy.  V auguste 
zaplavila  Torysa  celú  nižinu  od  Merkovského  až  k Lemešanom.  Terajšia 
povodeň  je  už  4.,  ktorá  zaliala  celú  roveň.  Stalo  sa  tak  1919,  1927,  1932 
a konečne  teráz.   Stále  povodne  sú  dôkazom,  že  regulácia  Torysi  je  veľmi 
súrna.
Havária autobusu
Z Drienova do Košíc chodí každý deň štát. autobus 12 tonový CSR. Dňa 2. júna 
keď  sa  vracal  z Košíc  do  Drienova,  bol  plne  obsadený  a keď  prišiel  na 
serpentínu za malou tehelňou pod Furčou, stretol sa s vracajúcimi sa vojakmi 
i s poľnou kuchyňou.  Pred ním, popri ňom a za ním išlo niekoľko vozov.   Šofér 
autobusu Bubeník zašiel úplne na okraj hradskej. To sa mu stalo osudným, bol 
strhnutý a prevrátil sa do 2 m hlbokej priekopy. Autobus bol úplne rozbitý. 12 
cestujúci boli zranení a hneď boli dopravení do nemocnice. V autobuse boli naši 
občania,  z ktorých  dvaja  boli  zranení  Rudolf  Štubňa  penzista  a Hugo  Śpitz 
obchodník.

Stalo sa nestalo v Drienove 
Miniatúrky zo života
Náš rodinný priateľ má veľmi dôstojné povolanie, je prokurátorom. Až si niekedy 
myslím, vzhľadom na jeho vtipkársku povahu, že mu jeho profesia veľmi nesedí. 
Ale on sa nesťažuje. Môj syn sa v ňom zasa odmalička videl. „Ujo Jano to, ujo 
Jano ono,“ bol stále samé „ujo Jano“.  
Nepamätám sa, v ktorom to mohlo byť ročníku, ale z ničoho nič som dostala 
pozvanie do školy. Marošova učiteľka sa vraj so mnou   potrebuje porozprávať. 
Syn nebol žiadny anjel, preto som do školy išla s malou dušičkou. Pani učiteľka 
ma usadila a podala mi slohovú úlohu môjho syna so slovami: „Neviem, čo si 
o tom mám myslieť.  Čo na to hovoríte vy?“  Sloh mal  názov Čím chcem byť 
a môj  Maroš  napísal:  „Keď  vyrastiem,  chcel  by  som  byť  prokurátorom,  ako 
ujo  ...,“  a napísal  celé  meno  aj  priezvisko.  „Celý  deň  nerobí  nič,  len vidlami 
prehadzuje  dym  a má  sa  dobre,“  presvedčivo  ukončil  svoju  slohovú  prácu 
Maroško. 
Verím,  že  takto  popísaná  pracovná  náplň  prokurátora  pani  učiteľke,  ktorá 
náhodou uja Jana tiež poznala, trochu vyrazila dych. Našťastie si dala vysvetliť, 
že Maroš je v tom nevinne. Ujo Jano totiž práve tieto slová používal, keď mu 
„vtipne“ vysvetľoval, čo robia prokurátori v práci. Niekedy sa jednoducho s deťmi 
oplatí hovoriť vážne.

Z pamätnej knihy obce Drienov

Žena telefonuje na políciu:
- Stratil sa mi manžel. Nájdite 
mi ho, prosím.
- A ako vyzerá?
-  Meria  150  cm,  má  veľké 
brucho,  plešinu,  chlpaté 
tenké nohy,  škúli,...viete čo? 
Zabudnite na to...

Manželka kričí:
-  Ty,  ...ty  si  kríženec  pandy 
a diviaka!
- Čo že som?
- No, ...sviňa lenivá!

V hlbokej  noci  budí  žena 
muža.
- Preboha, čo sa stalo, prečo 
ma budíš?
- Nič sa nestalo. Jednoducho 
nechápem,  ako  môžeš  tak 
spokojne   spať  s takým 
nízkym platom!

Pán  sa  kúpal  v rieke  nahý. 
Keď vychádzal, videl, ako sa 
mu na šatách opaľuje mladá 
slečna.  Dal  si  pred  seba 
starý  hrniec,  ktorý  našiel 
v rieke.
- Stavme sa,  že viem,  čo si 
myslíte,  prihovára  sa  mu 
dievča.
- Čo?
-  Myslíte  si,  že  hrniec  má 
dno.

Muž sa  opitý  vracia z krčmy 
a ako  tak  prelieza  plot, 
roztrhne  si  nohavice.  Aby 
manželka  nenadávala, 
opravuje diery pred zrkadlom 
zdravotníckymi  náplasťami. 
Ráno žena nadáva:
- Čo si ty za blba, nielenže sa 
vrátiš  v roztrhaných 
nohaviciach, ale celé zrkadlo 
si polepil náplasťami!

Leti netopier po lese a narazi 
do stromu: 
-  Do  riti,  ja  sa  s  tým 
walkmenom raz zabijem.

-  Miláčik,  hovoril  si  s  tým 
človekom,  ktorý  ma  včera 
vytiahol  z rieky, keď som sa 
topila? 
- Samozrejme.  Tri hodiny sa 
mi ospravedlňoval.

- Prečo si  nebol  na pohrebe 
svojej svokry?
-  Pretože  mi  pre  prácu 
nezvyšuje na zábavu čas.

Dvaja  oštepári  pred 
pretekami.  Prvý:  "Dnes  do 
toho  musím  dať  všetko.  V 
hľadisku  sedí  moja  svokra." 
Druhý:  "Tak  ďaleko  aj  tak 
nedohodíš!" 

Bavíme sa s občasníkom

Spoločenská  kronika
V posledných mesiacoch roka 2009 budeme gratulovať

K 60-tym narodeninám:
22. 12. Mária Matejová Kvetná 18

K 70-tym narodeninám:
15. 10. Aurélia Stašková Nám. kpt. Nálepku 5
10. 11. Jozef Ivan Žižkova 43
 
K 80-tym narodeninám:
17. 10. Lukáš Pištej Jarková 8
31. 10. Helena Vargová Osloboditeľov 63
11. 11. Mária Sabolová Osloboditeľov 32
13. 11. Verona Mondoková Mierová 6

Medzi nami vítame nových občiankov:
06.06. Kristián Karniš Osloboditeľov 25
11.08. Viktória Jurková Kvetná 29
23.08. Jakub Medviď Žižkova 29
24.08. Dávid Balog Pod Dvorom 15
31.08. Vivien Medvecková Mlynská 40

K sobášu gratulujeme:
05. 09. Pavol Vavrek Záhradná 33
a Bc. Katarína Humeňajová, Lemešany 256
12. 09. Peter Sosa Kvetná 12
a Ing. Viktória Kandráčová Fábryho 4, Košice

Navždy sme sa rozlúčili: 
04. 07. Imrich Čarnogurský, 76-roč. Mlynská 17
05. 07. Jozef Jurko, 86-roč. Kvetná 29
01. 08. Mária Sokolová, 74-roč. Kvetná 32
04. 08. František Sedlák, 64-roč. Mlynská 34
24. 08. Mária Peregrinová, 86-roč. Osloboditeľov 76
05. 09. Justína Sedláková, 86- roč. Žižkova 42
15. 09. Jolana Drábová, 78-roč. Osloboditeľov 77

… opäť horí
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V nedeľu 5. Júla štartovalo družstvo našich hasičov na obvodovom kole 
previerok  pripravenosti  na  futbalovom  ihrisku  v Dulovej  Novej  Vsi. 
Súťaže  sa  zúčastnilo  spolu  17  družstiev  z troch  okrskov.  V našom 
okrsku  Lemešany  štartovalo  6  družstiev.  Naši  hasiči  sa  po  štafete 
a najlepšie  časovo  predvedenom  požiarnom  útoku  stali  po  dlhých 
rokoch víťazmi tejto  najdôležitejšej  súťaže v roku v okrsku Lemešany. 
Po  tejto  súťaži  sme  si  zabezpečili  postup  na  okresné  kolo  v rámci 
celého  okresu  Prešov.  O týždeň  t.j.  12.7.2009  sme  sa  zúčastnili 
okresného kola v Ovčom. Na tomto kole štartovalo spolu 31 družstiev. 
Vo  veľmi  silnej  konkurencii  sme napokon  obsadili  celkom  slušné  12 
miesto . Víťazi tejto súťaže postupovali na krajské kolo.  V tomto roku 
nám zostali  ešte dve pohárové súťaže, na ktorých sme sa zúčastnili. 
A to  6.  septembra  v Žehni  štartovalo  tam  16  družstiev  a my  sme 
skončili  na   7.  mieste.,   13.  septembra   Drienovská  Nová  Ves  – 
štartovalo 15 družstiev my sme obsadili   5.  miesto.  Na záver chcem 
poďakovať  celému  družstvu  našich  hasičov  za  maximálny  výkon  na 
všetkých súťažiach v tomto roku. My sme robili čo bolo v našich silách, 
boli  tam  družstvá,  ktoré  mali  výkonnejšie  striekačky  aj  upravené 
čerpadlá, ale podmienky súťaže sú také aké sú a pevne verím, že  sa 
nám podarí s pomocou OcÚ zrenovovať aj našu PPS a budeme môcť 
dosahovať čo najlepšie výsledky pre našu obec. 
Za DHZ Drienov, Stanislav Jurek

Drienovskí hasiči víťazi obvodového kola previerok pripravenosti

Začal sa nový školský rok, ktorý v práci Materskej školy znamená veľa 
nového.  Výchovno  –  vzdelávacia  činnosť  sa  nesie  novým  Školským 
zákonom,  Štátnym  vzdelávacím  programom  ISCED  0,   na  základe 
čoho  sa  pripravovali  Školské  vzdelávacie  programy  –  podľa  ktorých 
pedagogickí pracovníci vytvárajú výchovno – vzdelávacie plány, podľa 
ktorých  sa  nesie  práca  pedagogických  zamestnancov  počas  celého 
dňa. Materská škola patrí do školskej  sústavy, kde sa deti  pripravujú 
na primárne vzdelávanie (do ZŠ) a po absolvovaní MŠ -  posledného 
roku  pred  vstupom  do  ZŠ  získavajú  Osvedčenie  o  absolvovaní 
predprimárneho  vzdelávania.  V  Školskom   zákone  je  určený  presný 
počet detí v triedach, kde sa prihliadalo na  dodržanie bezpečnosti  detí, 
ktoré učiteľka má na starosti. 
3 – 4 ročné deti - 21
5 – 6 ročné deti – 22
Naplnenosť  tried je 100% . Prednostné právo na prijatie deti  do MŠ 
majú 5 ročné deti s odloženou povinnou školskou dochádzkou. Deti sa 
prijímajú v mesiaci marec na nasledujúci šk. rok, aj počas šk. roka, ale 
iba vtedy ak MŠ má voľné miesta. V našej MŠ sú deti v dvoch triedach, 

voľnými miestami MŠ nedisponuje. 
Výchovno – vzdelávacia činnosť v MŠ sa realizuje na základe denného 
poriadku,  ktorý  sa  musí  za  každých  okolnosti   dodržiavať.  Počas 
ranného schádzania detí sa začínajú:             Hry a hrové činnosti, 
nasleduje:
Pohybové a relaxačné cvičenie
Činnosti zabezpečujúce životosprávu (desiata)
Edukačné aktivity
Pobyt vonku
Činnosti zabezpečujúce životosprávu (obed)
Odpočinok, hygiena
Činnosti zabezpečujúce životosprávu (olovrant)
Hry, hrové činnosti do odchodu domov.
Celý kolektív MŠ chce svojou prácou  zabezpečiť  všetkým deťom dni 
pohody, kľudu, poznania, vedomostí, zručnosti a návykov v spolupráci s 
rodinou. Každý z nás si musí uvedomiť, že to, čo dieťa získa v útlom 
veku ho bude sprevádzať po celý život.
Anna Hnatová, riad.MŠ

MATERSKÁ ŠKOLA A NOVÝ ŠKOLSKÝ ZÁKON

Prázdninové  obdobie  je  definitívne  za  nami,  nastal  čas  školského 
vyučovania. Pred rokom sme konštatovali, že naším cieľom je úspešná 
realizácia nového školského vzdelávacieho programu pre 1. a 5. ročník, 
dnes  si   v podobnom  duchu želáme  pokračovať  v reformnom  úsilí  – 
naplniť program pre ďalšie dva ročníky: druhý a šiesty. Prirodzene nás 
opäť  čaká  príprava  nových  ročníkov  –  tretieho  a siedmeho  –  a my 
znova uvítame podnetné nápady.
V školskom  roku 2009/2010 sme otvorili  11 tried 1.  – 9.  ročníka  a 1 
oddelenie  školského  klubu  detí.  V popoludňajších  hodinách  bude 
prebiehať  i záujmové vzdelávanie,  v ponuke máme viaceré záujmové 
krúžky.  V prípade  dostatočného  záujmu  sme  pripravení  realizovať 
i mliečny či  ovocný program pre naše deti.  Informácie  o živote školy 
budeme  prinášať  na  našej  webovej  stránke 
www.zsdrienov.edupage.org,  kde  v najbližších  dňoch  nájdu 
záujemcovia  i,  verím, zaujímavú  prihlášku.  Počas  prázdnin  sme 
rekonštruovali  a dnes  máme  novú  učebňu,  ktorá  bude  v tomto 
školskom  roku  slúžiť  prváčikom.  Pokročili  sme  v budovaní 
multimediálnej  učebne,  naplnili  sme  prvý  krok  –  v spolupráci 
s rodičovským združením a vďaka 2% daní,  ktoré ste poukázali,  sme 

kúpili  a už  i nainštalovali  interaktívnu  tabuľu,  ktorá  patrí 
k najmodernejším  produktom,  aké  sú  dnes  na  trhu.  Tešíme  sa  na 
dokončenie nového ihriska v školskom areáli a v tejto súvislosti by sme 
radi  poďakovali  starostovi  obce  Ing.  Petrovi  a OcÚ,  rovnako  i p. 
Pavlíkovi, ktorý tiež patril k iniciátorom jeho vzniku a ktorý v sebe stále 
nezaprie nadšeného učiteľa. 
V júni sme informovali, že sme získali finančný grant vo výške 10 000,- 
eur  (cca  300 000,-  Sk)  na  realizáciu  úspešne  podaného  projektu, 
ktorého  zámerom  je  vybudovať  v našej  škole  mobilné  jazykové 
laboratórium. Súčasťou projektu sú viaceré aktivity a jednou z nich je i 
kurz anglického jazyka pre začiatočníkov z radov drienovskej verejnosti. 
Kurz uskutočníme v mesiacoch október – december v popoludňajších 
hodinách  (predpokladaný  začiatok  16.00)  pre  15  účastníkov. 
Vyučovanie  bude  prebiehať  raz  týždenne  –  vo  štvrtok  –  v celkovej 
dotácii 30 hodín. Prihlásiť sa na kurz je možné formou prihlášky, ktorú 
záujemcovia nájdu na našej webovej stránke, resp. si ju môžu vyžiadať 
v našej škole.  Prihlasovanie je potrebné uskutočniť  do 24. septembra 
2009. Kurz bude realizovaný bez poplatkov.
Čaká nás nemálo úloh,  verím,  že nám budete držať  prsty,  aby sme 
ďalší školský rok úspešne zvládli.

A ZASA SME TU

Mgr. Rastislav Pribula - OXCOM 
Kvetná 24, 082 04 Drienov
tel. 0908 084 383
www.oxcom.sk  ,   oxcom@oxcom.sk
Počítače,  notebooky,  komponenty  do  počítačov,  tlačiarne,  spotrebný  materiál  do  tlačiarní,  komplet  počítačový 
sortiment za výborné ceny. Servis a opravy počítačov za polovičné až tretinové ceny oproti iným firmám. Zhotovenie 
a  prevádzka  internetových  stránok.  Realizácia  menších  sieti.  Ponúkame  aj  používané  značkové  počítače  a 
príslušenstvo zo zahraničných bánk za výborné ceny.

http://www.oxcom.sk/
http://www.oxcom.sk/
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Konečne  sa  drienovský  futbal  po  niekoľkých  rokoch  zobúdza. 
Súčasným  futbalistom  už  asi  došlo,  že  futbal  sa  má  hrať  tak,  ako 
voľakedy  hrali  Demek,  Kolenič,  Pribula  a spol.,  nebudem  spomínať 
všetkých. Na ihrisku treba hrať futbal  a nie vystrájať a pokrikovať ako 
deti. No a keď nám už svitlo v hlavách, treba ísť takto ďalej.
Vidím  to  tak,  že  zmena  nastala,  odkedy  nastúpil  nový  tréner,  pán 
Ľubomír  Tomko,  pred  ktorým  by mali  mať  rešpekt.  Predsa  len,  ako 
bývalý  hráč  Interu  Bratislava  odohral  pod  vedením  trénera  Adamca 
niekoľko  sezón,  určite  sa v lige mnoho naučil  a teraz môže rozdávať 
vedomosti ako z učebnice.

Určite tak ako ja, aj mnoho ďalších fanúšikov drienovského futbalu sa 
teší,  že  ako  rodák  si  našiel  čas  a chce  pomôcť  nášmu  futbalu 
dosahovať kvalitnejšie výkony, aby sme nemuseli stále len spomínať na 
staré dobré časy. 
Naši hráči majú výborné podmienky – nové šatne, dobré vedenie. Ak si 
dajú poradiť od nového trénera, bývalého výborného ligového futbalistu, 
majú  výbornú  šancu  dostať  sa  do  vyššej  súťaže  a robiť  svojim 
fanúšikom radosť a obci česť.

Jozef Sabol

Futbal v Drienove na dobrej ceste?

Nový  ročník  2009/2010  je  už  rozbehnutý.  Opäť  máme  v  okresných 
súťažiach tri mužstvá.
Žiaci,  štartujúci  v  II.  B.  triede,  nemali  úspešný  štart.  Prvý  zápas  s 
Červenicou prehrali doma 1:2, potom v Šebastovej tiež 1:2. Ďalší zápas 
v Žehni prehrali 1:4. Prvý bod získali až doma remízou 1:1 s Ruskou N. 
Vsou. Odišli im tradiční strelci gólov Korem a Germuška do dorastu a 
zatiaľ ich nemá kto nahradiť. Veríme, že tréneri Peter Tomko a Valečko 
ich budú pripravovať ďalej a že aj výsledky prídu.
Dorast prehral nešťastne prvý zápas so silnými Kendicami 0:2. Stratu 
bodov  v  domácom  prostredí  dokázali  chlapci  nahradiť  hneď  dvoma 
zápasmi  vonku.  Najprv remizovali  v Záhradnom 1:1 a v Lemešanoch 
zvíťazili  0:9.  Vynikol  Tomáš  Murajda  s  troma  gólmi  a  uviedol  sa  aj 
Korem, ktorý pri žiakoch vedel ako na brankárov. Nech sa im v ďalších 
zápasoch  darí  a  výsledky  sa  dostavia,  veď  majú  veľmi  dobré  a  už 
zabehnuté vedenie na čele so Šarišským, Mročom, Jurekom a Cenkým. 
Toot vedenie je už pri mužstve viac rokov.
Dospelí  pod  vedením  novej  dvojice  Ľubo  Tomko,  Kolesár  začali 

prípravu veľmi seriózne a už prvý zápas v Ličartovciach (1:1) naznačil, 
že by mohlo prísť k lepšiemu. Chlapci to technicky vedia, ale treba viac 
bojovnosti  v  rozhodujúcich  zápasoch,  čoho  príkladom  je  aj  posledný 
zápas v Lemešanoch. Hoci sme boli herne lepší, bojovnejší boli domáci, 
ktorí  nás porazili  bojovnosťou aj  za pomoci  rozhodcu.  Kým rozhodca 
nezapíska,  treba  hrať  a  nie  len  dvíhať  ruky,  že  je  ofsajd.  Tak  sme 
zbytočne  prehrali  a  nechali  sa  vylučovať  za  protesty  a  nešportové 
správanie. Už v minulosti sme na to doplácali nielen stratou bodov ale 
aj zbytočnou stratou financií. Nič nie je ešte stratené, lebo v jeseni ešte 
hráme päť zápasov. Tri doma, s Kokošovcami,  Ľuboticami a Dulovou 
Vsou a vonku v Š. Bohdanovciach a v Žehni. V talóne je ešte 15 bodov 
v jeseni a 30 bodov v jari.  Nevyháňajme divákov z ihriska ale dobrou 
hrou  ich  pritiahnime.  Podmienky  máme  aké  nemajú  ani  mnohé 
treťoligové  mužstvá  a  k  takému  futbalovému  stánku  aký  je  náš  by 
patrila vyššia súťaž. Pokúste sa o to chlapci.

Milan Bardák

Ten istý scenár

Môj   minuloročný  príspevok  v Drienovskom  Občasníku  končil 
ubezpečením, že ak bude záujem dočkáme sa aj pokračovania, teda  2. 
ročníka jazdeckých pretekov v parkúrovom skákaní. 
29. 8. 2009 sa teda uskutočnil už druhý ročník jazdeckých pretekov, aj 
keď nie presne podľa plánu.  Pôvodne boli  preteky plánované na 23. 
august  a mali  sa  uskutočniť  v rámci  osláv  „Dni  obce  Drienov“.  Žiaľ 
počasie  nám skrížilo  plány a pre dážď boli  preteky  preložené na už 
vyššie uvedený termín. 
Aj  keď  počasie  nám  nebolo  priaznivo  naklonené  ani  v náhradnom 
termíne, preteky sa začali podľa rozpisu o 12.00 hod. Záujem jazdcov 
bol pomerne veľký a zo začiatku nám prialo aj počasie. Na programe 
boli  3 súťaže ( ZM, Z,  ZL ). Pre dážď sa druhá súťaž na ½ hodinu 
prerušila,  ale  potom  sa  v skákaní  pokračovalo  ďalej.  Všetky  súťaže 
prebehli bez problémov, ale dážď odradil divákov, čo mňa osobne veľmi 
mrzí. 
Do Drienova prišlo  25 jazdcov a 35 koní  z Košického a Prešovského 

kraja.  Pohár  obce  Drienov  si  tentoraz   odniesli  jazdci  z jazdeckého 
klubu Nestor Veľký Šariš. 
Všetci  jazdci  zúčastnení na tohtoročných pretekoch  ( väčšinu z nich 
osobne poznám ) boli   podľa ich vyjadrení s úrovňou podujatia veľmi 
spokojní, páčil sa im parkúr, jednotlivé súťaže a radi sa sem vrátia.  
„Čo k tomu dodať?“ Páčilo sa jazdcom, páčilo sa rozhodcom, bude aj 
tretí ročník?
P.S.
Ešte sa chcem poďakovať sponzorom pretekov:  Kynologickému klubu 
Drienov za priestory  a trpezlivosť, OcÚ Drienov, Baru Korida Drienov, 
a Autoškole M.K. Košice.
Moje poďakovanie patrí aj  všetkým pomocníkom vrátane technického 
personálu za bezchybnú spoluprácu. 
A úplne na záver ďakujem  autorovi  myšlienky,  jazdcovi   a hlavnému 
organizátorovi  Radoslavovi  Vaľkovi  za  nápad  organizáciu  a pekný 
športový zážitok.            Beáta Vaľková

2. ročník pretekov v parkúrovom skákaní

Na zamyslenie
Kus žuly, ktorý je prekážkou na ceste slabých, stane sa odrazovým mostíkom na ceste silných.
Thomas Carlyle

A opäť sme ich mali v Drienove. Hrdé, vznešené, vzdorovité, ale aj tak 
poslušné koníky.  
Na druhom ročníku jazdeckých pretekov sa zišlo v areáli kynologického 
klubu viac ako dvadsať koní s pretekármi,  ktorí ukázali svoje pokroky 
a zlepšenia od predchádzajúceho ročníka. Určite trénovali zodpovedne, 
pretože skoky boli precízne, odvážne a premyslené. Hotová pastva pre 
oči.
 Aj porota sa priblížila laickému divákovi. Okrem vyhlásenia výsledného 
počtu  bodov aj  upresňovali  dôvody strhnutých bodov.   Super bolo aj 
čestné kolo víťazov v každom preteku. 
Kvalita organizácie celých pretekov sa tiež výrazne zlepšila. Reklama, 
pozvánky,  viac  prekážok,  náročnejšie   kombinácie  skokov,  dostať 
všetkých pretekárov a ich fankluby, a samozrejme aj  porotu na daný 
termín do Drienova. Klapalo to perfektne. Bolo vidieť, že pri prekážkach 

sú  súperi,  ale  ďalej  od  nich  sú  z  nich  kámoši  z jednej  branže 
koničkárov. 
Čo sa nedalo ovplyvniť, bolo počasie. Súťaž ako keby bola magnetom 
pre  mračná.  Bohužiaľ,   prvý  termín   pretekov  bol  preložený  pre 
nepriazeň počasia. A ten druhý vyšiel s odretými ušami. Niektorí jazdci 
pretekali  aj  v slabom daždi  a nedali  sa odradiť ani  po celkom slušnej 
prehánke – pokračovali.
A diváci? Bolo ich oveľa menej ako minule. Tí skalní však prišli. Či už 
kvôli  štvornohým  tátošom,  kvôli  stretnutiu  s kámošmi,  alebo  len  tak 
počas  prechádzky  so  svojimi  deťmi  .............  a voňajúca  pečená 
klobáska  či pivko ............... tiež boli správnym lákadlom.
Tretiemu  ročníku  pretekov  (verím,  že  sa  uskutoční)  prajem  krásne 
počasie, veľa divákov a ešte viacej súťažiacich.
Diváčka

A opäť sme ich mali v Drienove. Hrdé, vznešené, 
vzdorovité, ale aj tak poslušné koníky
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